
 

Odal Rotaryklubb 

 

Møtereferat 
 

Møtedato 2. desember 2019 

Tema Presidentens møte 

Sted Tronbøl Grendehus 

Tilstede  

 

 

15 stk 

Pål Sindre 

Appie Ruud                                  

Gunnar Ditlefsen                         

Geir Kristoffersen                         

Odd Frantzen                                

Vidar Braaten                               

Turid Åsum                                 

Harald Hove                               

Sverre Holm                               

Cato Bekkevold                           

Rolf Brun                                      

Hans Olaf Gjelsnes                     

Kari Holth                                   

Sigvardt Moss Pran                   

Marianne Johanstuen                 

Referat Velkommen  v/ Presidenten: 
Ingen fødselsdager siden sist 

Ord for dagen: 

Jakob Sande – Diktet «Fante Guro»  
 

Den 2/12 er minnedagen om martyren Bibiane, født i roma rundt år 352. 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Bibiana_(helgon)  

 

3-minutter ved Sigvardt: 

Bekymringer. 
Man kan bli bekymret av så mye – kommer med alderen.  

«Med lov skal landet bygges»: Det er canskelig å forstå lovene, særlig når de er 

strid med hverandre. Grunnloven og straffeloven: 

Ytringsfrihet vs hatefulle ytringer. Lovens målgruppe – grupper eller 

enkeltpersoner.  

Oversetting / Fortolkning av internasjonale lover i norsk kontekst; jfr «NAV-

skandalen»; - som internt i NAV benevnes EØS-saken. 

Konklusjon:  

Viktig å tenke grundig igjennom hvordan dette skal følges opp framover. 

 

Årsmøtesaker 
Årsberetning 2018 – 2019. 

Gjennomgått av pt past president Sigvardt. 

Ingen innspill; tilslutning ved akklamasjon. 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Bibiana_(helgon)
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Odal Rotary 

President elect Turid gjennomgikk status vedr 

Valg for kommende rotary-år: 2020 - 2021 
President:            Turid 

Past President:    Pål 

Presiden elect:    Gjenstår 

Kasserer:             Marianne   (fortsetter) 

Sekretær:            Geir            (fortsetter 

 

Seks stykker er forespurt om å bekle president elect for å bekle president-vervet 

i året 2021-2022. Tre har beklaget å ikkje kunne stille, mangler tilbakemelding 

fra tre, hvorav noen er i «tenkeboksen».  

 

3 minutter frå Vidar Braaten. 

Kasserer i Distriktet 
I Distriktet . 1687 medlemmer – 50 klubber. 

Hedmark inkl Eda, Oppland, Sunnmøre og Romsdal 

Ledes av Styret – se Distriktets Håndbok. 

Nylig avholdt Styremøte på Vestnes, hvor også sekr og kasserer ++ deltar. 

 

Ledig funksjon som AG i vårt område  (inkl Glåmdalsdistriktet). Ingen har 

meldt seg.  

Kvartals-regnskaps-rapport avlagt i Styremøte. Overføring av 730.000 kr frå 

NORFO. Kan søke prosjektmidler frå dette fondet. 

 

Eksempler på mottatte søknader:  

 Visningstavle 

 Natursti 

 Samarbeidsprosjekter kultur, konserter 

 Utenlandske prosjekter 

 Psykisk helse i flyktningeleier 

 Monument 

 Lokalt orkester. 

Distriktskasserer imøteser at det sendes inn søknader. 

 

Dokumentasjon i Distriktet. 

 Håndbok for klubbene. 

 Økonomi-håndbok 

 Styringsdokument – nylig revidert 

 Økonomihåndbok for Distriktet. 

 Vedtekter – nylig oppdatert 

 

 

3 min ved Odd Erik 

Globel Grant – vann-prosjekt sammen med Vinger og Grue 

rotary-klubber (sponsor- rolle) 

Vannprosjekt – bygge vanntank og legge leidning til 3 tappepunkter. 

(vannposter) 

Verdi 27.000 dollar. 
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Odal Rotary 

Distriktet har støttet  med 12.000 dollar + 12.000 dollar frå RI: 

Rest ca 3.000 dollar  dollar for  3 klubber (ca 180 medlemmer) 

Kostnad pr medlem ca 100 kr pr medlem – er finansiert i vår klubb. 

 

Det er mulig å være med på en tur til Uganda- kostnad kr 18.000,- - om aktuelt 

haster det å melde seg på. 

 

Vinlotteri – erfaringer frå inneværende år – evt videreføring  
Siste år er det innbetalt inn kr 500 pr medlem til fond i RI. Siste år verdi kr 

13.500  - Takkebrev frå RI.  

Videreføring kommende år støttes.  

 

 

President Pål 

Refleksjoner om vindkraft. 
Lite effekt – samlet sett. Erfaringer frå Australia viser behov for back-up-

løsninger – ofte av erfaring basert på diesel-drift .  

Fungerer når det bygges parker med fleire vindturbiner. (Rolf).  

 

Under denne saken kom det også inn synspunkter fra møtet sist måndag; -om at 

fordragsholderen sine synspunkter hadde stått seg betre med noe meir 

«ydmykhet» for alternative synspunkter i dagens debatt. 

 

Harald 

Minner om julemøte 16 desember. 
Husk påmelding 

 

Neste møte 9 desember:: 
Om kornmagasinet v/ Hans Otto Glomsaas. 

 

Vinner av vinlotteriet:  
Morten Holmen.  

  

Referat ved: geir  

 


